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Jeg startede med at komme i Hørning Håndbold 
for snart 18 år siden, da min søn som 6 -årig 
startede i klubben.   
  
Jeg blev straks grebet af det gode sociale 
sammenhold, der er i HH, og har igennem mine 
år i klubben fået mange gode minder i form af 
kampe, stævnerne, fællesspisninger, osv.   
For ca. 10 år siden i 2012, blev jeg valgt ind i 
bestyrelsen. Og i 2019, blev jeg valgt som 
kasserer i klubben.   
Jeg bruger rigtig mange timer på HH i løbet af en 
uge, men jeg får også en masse tilbage, i form af 
gode bekendtskaber, gode minder og det 
fællesskab, som er i klubben.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


